
 

 

7 .  s z á m ú  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült a 2024. március 28-án megtartott nyílt képviselő-testületi ülésről.  
 

Képviselő-testületi ülés helye: Faluház (Jobbágyi, Kossuth út 17.) 

 

Jelen voltak:  Schoblocher István polgármester, 

 Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester, 

  Kiss Krisztián Zsolt képviselő, 

 Maczák Tímea   képviselő, 

  Pintér Norbert   képviselő, 

 Sebők-Haász Mária képviselő, 

 Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja, 

 Döményi-Tóth Judit családgondozó, 

 dr. Tóth Renáta  jegyző,  

 Virág Istvánné   jegyzőkönyvvezető. 
 

A képviselő-testületi ülésről távol volt:  

 Baranyi István  képviselő, 

 Bangó Mihály   JRNÖ elnöke. 

 

Jelenlévő érdeklődő állampolgár: --- fő.  

 
  

Schoblocher István polgármester: Köszöntötte a megjelenteket, külön köszöntötte 

Döményi-Tóth Judit családgondozót, majd megállapította, hogy az ülés határozatképes.  

A napirendi pontokkal kapcsolatban annyi változtatás lenne, hogy a Nyugállományúak 

Egyesületének a támogatás elszámolása, illetve a támogatás iránti kérelme utána a 

Szabadidő Sportegyesület elszámolása és támogatás iránti kérelme szerepelne 7-8. 

napirendi pontként, a további napirendi pontok ezt követően szerepelnének. Kérte, hogy 

aki egyetért a módosított napirendi pontokkal, az kézfeltartással szavazzon. 

 

A képviselők a javasolt napirendi pont módosítást 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. 
 

 

N A P I R E N D: 

 

1. Beszámoló a gyermekvédelem helyzetéről 

 Előterjesztő: Döményi-Tóth Judit családsegítő 

 

2. A szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó támogatásra pályázat 

benyújtása 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

3. Fogorvosi ügyelet 2023. évi beszámoló, 2024. évi feladat-ellátási szerződés 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 



 

 

 

4. Közösségi Színtér fenntartás 2024. évi szolgáltatási terv 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester. 

 

5. Nyugállományúak Egyesülete Jobbágyi 2023. évi támogatásának elszámolása 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

6. Nyugállományúak Egyesülete Jobbágyi támogatás iránti kérelme 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

7. Jobbágyi Szabadidősport Egyesület 2023. évi támogatásának elszámolása 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

8. Jobbágyi Szabadidősport Egyesület támogatás iránti kérelme 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

9. Dalnoki Jenő Labdarúgó Akadémiával való együttműködés 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

10. Mozgássérült parkoló és járda javítás iránti kérelem 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

11. Egyebek 

 Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

 

A képviselők a javasolt napirendi pontokat módosítás nélkül, 6 igen szavazattal, 

ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 



 

 

 

1./ Beszámoló a gyermekvédelem helyzetéről 

 

Előterjesztő: Döményi-Tóth Judit családsegítő 

 

Schoblocher István polgármester: Mindenki megkapta az anyagot. Nem tudom, hogy 

Döményi-Tóth Judit családsegítő kiegészítést kíván-e tenni?  

 

Döményi-Tóth Judit családsegítő: Nem. 

 

Schoblocher István polgármester: Szeretném megkérdezni, hogy van-e valami kérdés 

vagy észrevétel a képviselők részéről? Annyit szeretnék mondani, hogy jól összerakott 

anyag. A szakmai tevékenység nagyon jól le van írva a településsel kapcsolatban. Azok 

a problémák, azok a körülmények, azok az élethelyzetek nagyon szépen meg vannak 

fogalmazva. Köszönöm szépen Döményi-Tóth Judit munkáját, illetve itt is szeretném 

megköszönni Tóthné Mohai Zsuzsannának az elmúlt évben végzett munkáját, hiszen 

Döményi-Tóth Judit 2023. december elsejétől látja el ezt a feladatot, akinek kívánok 

nagyon jó munkát, kitartást és bízom benne, hogy jól fogja szolgálni a településünkön a 

gyermek-, illetve a családvédelemmel kapcsolatos feladatokat. Megkérdezem 

képviselőket, hogy van-e valami észrevétel? Jegyző asszonynak van-e szóbeli 

kiegészítése? 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Nincsen, köszönöm. 

 

Schoblocher István polgármester: Ezzel kapcsolatban csak annyit szeretnék mondani jól 

láthatók a létszámok, illetve a településen az ellátásban részesülők száma. Nagyon 

sokan elhordják a gyermeküket más település oktatási, nevelési intézményeibe. A 

különböző kimutatásokon ezeket jól lehet látni. illetve hát itt van a rendszeres 

gyermekvédelmi kedvezményben részesülő gyermekek számának alakulása, ami 

csökkent. Ennyit szerettem volna kiegészítésként mondani. Ezzel kapcsolatban van-e 

kérdés, észrevétel? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a gyermekvédelem helyzetéről 

szóló beszámolót. 

  

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

15/2024. (III. 28.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2023. évben végzett 

gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatok ellátásáról szóló beszámolót elfogadta. 

 

Határidő: azonnal  

Felelős: dr. Tóth Renáta jegyző, Döményi-Tóth Judit családsegítő 

 

A beszámoló mellékletként csatolva.  

 

Döményi-Tóth Judit családsegítő távozott az ülésről.  



 

 

 

2./ A szociális célú tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó támogatásra pályázat 

benyújtása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: A következő napirendi pont a szociális célú 

tüzelőanyag vásárláshoz kapcsolódó támogatásra pályázat. Tavaly is ilyen korán kellett 

nyújtani a pályázatot. Az anyagban szerepel háromféle lehetőség, amire tudunk 

pályázni. Javaslom, hogy az első lehetőségre pályázzunk. Kemény lombos tűzifa 

igénylése, ez 318 köbméter lenne. Ehhez természetesen az önkormányzatnak önerőből 

is hozzá kell járulnia 807.720 Ft-tal, plusz a szállítási költség, ami egyrészről az 

Egererdő általi szállítás a településre, illetve a településen belüli kiosztáshoz is 

kapcsolódik szállítási költség. 

 

Pintér Norbert képviselő: Akkor ez mennyibe fog kerülni? Kétmillió, kétmillió-kettő? 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Közel 2 millió Ft. 

 

Pintér Norbert képviselő: Az előző években mennyit adtak? Szintén ugyanezek voltak? 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Nem. Kevesebbet is lehetett igényelni, de nem adtak, csak 158 

m3-t, jogosult a miniszter csökkenteni az igényt.  

 

Pintér Norbert képviselő: Valamilyen szinten ezt közvetíteni kell az emberekkel, hogy 

az önkormányzat mennyit tesz hozzá. 

 

Schoblocher István polgármester: Persze, erről már elmondtam egy párszor a 

véleményemet. Tehát itt igazából van egy-két renitens, meg azért vannak olyan 

nyugdíjasok is el kell, hogy mondjuk azt is, hogy vannak, akik rászorultak és azok meg 

is szokták köszönni. Ezen el lehet gondolkozni, ezzel gondok vannak, nemcsak anyagi, 

hanem egyéb. 

 

Pintér Norbert képviselő: Öt százalék a bevételünk, és ebbe toljuk bele a pénzünk egy 

részét? 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Az lenne a kérdésem, ha tavaly 158 m3 volt, 

ahhoz 2 milliót kellett hozzátenni. Ha megkapjuk a 318 m3-t, akkor szállításra 4 millió 

kellene? 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Nem biztos, mert azért a helyi szállítások nem biztos, hogy 

arányosan emelkednek, de mondjuk az Egererdő általi kiszállítás biztos, hogy duplája. 

 

Pintér Norbert képviselő: Mi van, ha odaadják a 318 m3-t? 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Nem fognak, soha nem kapta meg az önkormányzat az 

igényelhető mennyiséget, mindig csökkentve lett. Tavaly is 296 m3 volt az igényelt. 

 

Schoblocher István polgármester: Egyéb más észrevétel? Van-e valami ellenjavaslat? 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Nem kötelező a pályázat benyújtása az önkormányzat számára. 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazzunk, aki egyetért az első változattal, kérem 

kézfeltartással szavazzon.  

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

16/2024. (III. 28.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Magyarország 2024. évi 

központi költségvetéséről szóló 2023. évi LV. törvény 3. melléklet 2.2.1 pont szerinti 

A települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó 

támogatása jogcímen, a helyi önkormányzatokért felelős miniszter által kiírt pályázat 

alapján szociális célú tüzelőanyag vásárlásához 318 m3 kemény lombos tűzifa 

vásárlásához támogatási igényt nyújt be. 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete vállalja, hogy a szociális célú 

tüzelőanyagban részesülőtől ellenszolgáltatást nem kér, a szociális rászorultság és a 

2024. évi igénylés részletes feltételeit – a jogosultak részére támogatást megállapító 

önkormányzati döntés és a kiosztás előtt hatályba lépő - önkormányzati rendeletben 

szabályozza, valamint a támogatás igénybevételéhez szükséges 807.720 Ft önrészt és a 

felmerülő szállítási költségeket a 2024. évi költségvetésében biztosítja. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős:   Schoblocher István polgármester 

 

 

3./ Fogorvosi ügyelet 2023. évi beszámoló, 2024. évi feladat-ellátási szerződés 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Az anyagot megkapta mindenki. Hangsúlyozom, 

hogy az ügyeletről szól, benne van, hogy hány ellátás történt. A feladat-ellátási 

szerződést alá kell írnunk. Létszámarányosan ez az éves összeg, mely az 

önkormányzatnak 277.259 Ft-ot jelentene. Salgótarjánban van az Úttörők útján, az 

ügyeleti idő hétvégén és ünnepnapokon 8 órától 14 óráig van.  Ezzel kapcsolatban van-e 

kérdés vagy észrevétel? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a fogorvosi ügyelet 2023. évi 

beszámolóját és a 2024. évi feladat-ellátási szerződést. 

  

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

17/2024. (III. 28.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Salgótarján és Térsége 

Egészségügyi-Szociális Központja által megküldött, a fogorvosi ügyelet 2023. évi 

feladatellátásáról készült beszámolót elfogadja. 

 



 

 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

18/2024. (III. 28.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete Jobbágyi Község Önkormányzata 

és a Salgótarján és Térsége Egészségügyi-Szociális Központja között a fogorvosi 

ügyeleti alapellátásra vonatkozó 2024. évi feladat-ellátási szerződés-tervezetet 

jóváhagyta. 

Felhatalmazta Schoblocher István polgármestert a szerződés aláírására. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

4./ Közösségi Színtér fenntartás 2024. évi szolgáltatási terv 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Az anyagok minden képviselő megkapta. Ez ahhoz 

kell, hogy különböző pályázatokon indulhassunk, illetve a működésnek is egy feltétele, 

ezért kell a testületnek ezt elfogadnia. Ezzel kapcsolatban van-e valami kérdés vagy 

észrevétel? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Kérte, hogy aki egyetért a Közösségi Színtér 

fenntartás 2024. évi szolgáltatási tervével, kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

19/2024. (III. 28.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Jobbágyi Közösségi Színtér 

fenntartás 2024. évi szolgáltatási tervét megismerte és jóváhagyta. 

 

Határidő: értelem szerint 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

5./ Nyugállományúak Egyesülete Jobbágyi 2023. évi támogatásának elszámolása  

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Elkészült a beszámoló, itt vannak a különböző 

számlák ezzel kapcsolatban. Összesen 320.000 Ft-ot kaptak, ebből 200.000 Ft volt a 



 

 

 

Nyugállományúak Egyesületének és 120.000 Ft a Daloskörnek a támogatása. Van-e 

ezzel kapcsolatban kérdés, észrevétel? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a Nyugállományúak Egyesülete 

2023. évi támogatásának elszámolásáról szóló beszámolót. 

  

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

20/2024. (III. 28.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Nyugállományúak Egyesülete 

Jobbágyi részére 2023. évben nyújtott támogatás felhasználásáról szóló beszámolóját 

elfogadta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

6./ Nyugállományúak Egyesülete Jobbágyi támogatás iránti kérelme 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Ismertette a támogatási kérelmet. Annyit szeretnék 

ezzel kapcsolatban elmondani, hogy két társadalmi szervezet van. A Nyugállományúak 

Egyesülete és a Jobbágyi Szabadidősport Egyesület. A költségvetésben 700.000 Ft van 

betervezve. Úgy gondolom, hogy ezt az összeget el kellene osztani. Mind a két 

szervezet magasabb összeget kapna.  Én arra gondoltam, hogy a Nyugállományúak 

Egyesületér és a Daloskörre 400.000 Ft-ot támogatást adnánk. Tehát az egyesület 

mondjuk 250.000 Ft-ot és akkor 150.000 Ft-ot kapna a daloskör. Nekik nagyobb a 

költségvonzatuk, de itt meg nagyobb a létszám, akik igénybe veszik. Van-e valakinek 

ezzel kapcsolatban kérdése, észrevétele? 

 

Pintér Norbert képviselő: Igen, meg fogom szavazni a javaslatot, de van egy 

megjegyzésem. Ebben a faluban a két egyesületen kívül is vannak még különböző 

rendezvények. Van sportrendezvény, van öregfiúk mérkőzés, túrákat rendeznek, volt 

szemétszedés és van egy 700.000 Ft-os költségvetésünk. Ezeknek a rendezvényeknek a 

nagy részét a képviselők állták. Az elkövetkezendő időben vegyük figyelembe azt is, 

hogy mondjuk a szemétszedés után ezeket az embereket meg lehetett volna hívni egy 

bográcsozásra, amit az önkormányzat erre ráfordított volna. Szerintem szélesebb körben 

kellene gondolkodni, hogy ezek a rendezvények is kapjanak ebből az összegből. 

 

Maczák Tímea képviselő: Nekem van egy észrevételem, hogy ugye itt most támogatjuk 

a két egyesületet, de van egy másik daloskör is a faluban. Valamilyen formában nem 

tudjuk őket is támogatni? Tudom ez teljesen más, ugyanis nem civil szervezet. Hogyha 

az egyiknek adunk, akkor a másiknak miért nem? 

 



 

 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: A Hársas Énekkar nem civil szervezet része, tehát kvázi 

magánszemélyek, nekik a civil szervezetek támogatásából nem tud adni az 

önkormányzat. 

 

Schoblocher István polgármester: Az nem titok, hogy igénybe szokták néha venni a 

kisbuszt az utazásnál, ennyi a kedvezmény. A nyugdíjasok is igénybe szokták venni, ha 

van rá lehetőség. A Böllér Fesztiválnál is igénybe vették, Hegedüs Zsolt is segített. 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Természetesen, ha tudok, és nincs programunk, 

én bármikor segítek. 

 

Pintér Norbert képviselő: Én azt gondoltam, hogy ebből a 400.000 Ft-ból ők is kapnak. 

 

Schoblocher István polgármester: De a másik dolog pedig az, amit itt szeretnék 

mondani, hogy a túránál volt étkezés biztosítva, ezt az önkormányzat biztosította.  A 

szemétszedés kisebb volt. Köszönöm a süteményt, meg az üdítőt, meg én is vittem 

Szerencsi édességet. Én szeretnék még rendezvényeket, de ezek nem olyan 

rendezvények lesznek, ami az egész falut megmozgatja. Ez a 700.000 Ft a 

költségvetésbe benne van. Ha van egy öregfiúk mérkőzés, és számlával lehet igazolni 

azt, hogy milyen költségvonzata van, akkor ezt a számlát be kell nyújtani és a testülettel 

eldönti, hogy támogatja-e? Ennyi az egész, ez megoldható továbbra is. Akkor 

maradjunk ennyiben.  Összesen 400.000 forint, 250.000 Ft és 150.000 Ft elosztásban. 

Kérem, hogy aki ezzel egyetért szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

21/2024. (III. 28.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Nyugállományúak 

Egyesületének támogatási kérelmét megtárgyalta és a 2024. évi költségvetésében 

meghatározott civil szervezetek működési támogatása keretből az Egyesület 2024. évi 

működési költségeihez 250 ezer Ft támogatást biztosít. 

 

Határidő: 2024. május 31. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

22/2024. (III. 28.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Nyugállományúak Egyesülete 

Jobbágyi Daloskör támogatási kérelmét megtárgyalta és a 2024. évi költségvetésében 

meghatározott civil szervezetek működési támogatása keretből az Egyesület Jobbágyi 

Dalosköre 2024. évi működési költségeihez 150 ezer Ft támogatást biztosít. 

 

Határidő: 2024. május 31. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 



 

 

 

7./ Jobbágyi Szabadidősport Egyesület 2023. évi támogatásának elszámolása 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Üdvözlöm az egyesület elnökét. Kíván-e valami 

kiegészítést tenni a beszámolóhoz?  

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Először is köszönöm az előző évek támogatását. 

Megpróbáltam a beszámolóban elég részletesen bemutatni az egyesületet, hogy nem 

azért vagyunk, hogy támogatást tudjunk szedni és nem kocsmasportként tekintünk a 

dartsra. Mondhatom azt, hogy a régióban az egyik aktivitásban a legnagyobb egyesület. 

Most már bőven 100 felett volt a nevezésünk, holt szezonban, másfél-két hónap alatt. A 

költségek borzasztóan nőnek. Azzal, hogy egyre magasabb szintre jutunk, azzal még 

inkább. Minden szinten vannak díjaink. Próbáljuk ezt fenntartani. Leírtam a bevételeink 

összetételét is. Mondtam a ciklus elején, hogy az előző ciklusban a tiszteletdíjamat nem 

vettem fel, hanem közvetlenül irányítottam az egyesületnek. Az eredményeink olyanok, 

mint amiket a 40-50-80 taggal rendelkező egyesületek érnek el és azoknak van állandó 

termük például. Tehát azokkal versenyzünk és azokat előzzük meg. Elég jó szakmai 

menedzselés folyik az egyesületben, ami nem csak az én érdemem. Egy jó társaságot 

sikerült összerakni. 2021-ben kértünk először támogatást. Úgy alakult, hogy 2021-ben 

volt 400.000 Ft, 2022-ben 375.000 Ft és 2023-ban – ha emlékeztek, én mondtam, hogy 

jól áll a költségvetésünk, vegyük lejjebb a támogatás összegét és akkor csak 200.000 Ft 

volt. Akkor volt még 180.000 Ft támogatás képviselőtársunktól. Ennyit szerettem volna 

elmondani. Köszönöm szépen az idei támogatást is, ha megkapjuk. 

 

Schoblocher István polgármester: Szeretném hozzátenni, hogy én tavaly is, és idén is az 

adóm 1 %-át az egyesületre fogom fordítani. Ha van valakinek erre lehetősége, illetve a 

településen is lehet mondani ezt a lehetőséget, hogy ne hagyjuk veszni ezt az 1 %-ot. 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Bejelentette érintettségét az üggyel kapcsolatban, 

mint az egyesület elnöke. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXIX. törvény 49. § (1) 

bekezdése alapján Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester érintettségnek bejelentésével 

kapcsolatban döntött, hogy a személyes érintettség tényét elfogadva Hegedüs Zsolt 

Tamás alpolgármestert a határozathozatalból kizárja. 

 

Schoblocher István polgármester: Szavazásra bocsátotta a Jobbágyi Szabadidősport 

Egyesület 2023. évi támogatásának elszámolásáról szóló beszámolót. 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

23/2024. (III. 28.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Jobbágyi Szabadidősport 

Egyesület részére 2023. évben nyújtott támogatás felhasználásáról szóló beszámolóját 

elfogadta. 

 



 

 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

8./ Jobbágyi Szabadidősport Egyesület támogatás iránti kérelme 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Az előző napirendi pontban hallhattuk az egyesület 

elnökének a beszámolóját. Azóta merült-e fel kérdés, észrevétel? 

 

Hozzászólás nem volt. 

 

Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester: Bejelentette érintettségét az üggyel kapcsolatban, 

mint az egyesület elnöke. 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXIX. törvény 49. § (1) 

bekezdése alapján Hegedüs Zsolt Tamás alpolgármester érintettségnek bejelentésével 

kapcsolatban döntött, hogy a személyes érintettség tényét elfogadva Hegedüs Zsolt 

Tamás alpolgármestert a határozathozatalból kizárja. 

 

Schoblocher István polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a Jobbágyi Szabadidősport 

Egyesület 2024. évben 300.000 Ft támogatásban részesüljön kérem kézfeltartással 

szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

24/2024. (III. 28.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Jobbágyi Szabadidősport 

Egyesület támogatási kérelmét megtárgyalta és a 2024. évi költségvetésében 

meghatározott civil szervezetek működési támogatása keretből az Egyesület 2024. évi 

működési költségeihez 300 ezer Ft támogatást biztosít. 

 

Határidő: 2024. május 31. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

9./ Dalnoki Jenő Labdarúgó Akadémiával való együttműködés 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Az napirendi ponthoz kapcsolódó tájékoztató ki lett 

küldve. Van benne egy bemutatkozó rész, illetve van egy pályabérleti szerződés 

tervezet. Közben engem is felhívtak, mert látják, hogy a szerződéssel kapcsolatban egy-

két dolog nem egyértelmű. A szerződésről most nem szavazunk. Ez csak egy 

tájékoztató lenne a részemről, mert ezt a szerződést majd át kell beszélnünk. Az épületet 

fel fogják újtani, fizetnek mindent, illetve a közben felmerülő mindenféle fenntartást, 



 

 

 

vagy egyéb kiadást nekik kell fizetni. A pályán a fűnyírástól kezdve bele akarunk írni 

mindent a szerződésbe, hogy egyértelmű legyen, hogy ez is az ő feladatuk. Tehát most 

ne szavazzunk a szerződéssel kapcsolatban. Szóban már beszéltünk erről. Úgy 

gondolom, hogy mindenki támogatja ezt a lehetőséget, hogy ez létrejöjjön, hogy itt újra 

egy futballélet induljon el. Ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése, észrevétele? 

 

Pintér Norbert képviselő: Ennek örülünk, hogy ilyen is lesz a faluban. Ha készen lesz a 

szerződés, hagy nézzük már át mi is. A másik dolog, hogy ki itt az illetékes? Kivel lesz 

a közvetlen kontakt? 

 

Schoblocher István polgármester: Itt egy hölgynek a neve szerepel, de ebben az esetben 

itt a polgármester. Én is úgy gondoltam, hogyha összeáll ez a szerződés minden 

képviselő megnézheti, illetve csak akkor fogom aláírni, hogyha támogatják ezt. Lesz a 

másik dolog is majd a következő napirendi pontban akartam elmondani, hogyha ezek 

így összeállnak, akkor rendkívüli testületi ülést össze tudunk hívni és a dönt a testület 

ezekről a dolgokról. Ezzel kapcsolatban ennyit szerettem volna mondani. 

 

 

10./ Mozgássérült parkoló és járda javítás iránti kérelem  

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

Schoblocher István polgármester: Jancsó Henriett jobbágyi lakos leírta, hogy mit 

szeretne, a kérelem megküldésre került a képviselőknek. Megnéztük Kiss Krisztiánnal, 

hogy van ott egy parkoló, de ez foglalt. Műszakilag megoldható még két 

parkolóhelynek a kiépítése. Tovább le lehetne fedni még az árkot és mellé még két 

parkolót lehetne létesíteni. Én mindenféleképpen beszélek tervezővel, illetve azt 

szeretném mondani egy másik régi dolog, hogy ezt a kettőt vonjuk össze. A templom 

előtt is ki kellene alakítani egy megfelelő parkolót, mert sár van. Nagyon jól tudjuk 

mikor ott van rendezvény az önkormányzatnak, ott megyünk, csúszkálunk a sárba. Úgy 

gondolom, hogy ezt komplexen kellen kezelni. A parkolót is le kell aszfaltozni, legyen 

megcsinálva normálisan, fel kell festeni. Ha idejön egy cég akkor már jobban megéri. 

Bízom benne, hogy találunk olyan céget, aki pont itt dolgozik, mert az sem mindegy, 

hogy mondjuk 100 km-ről kell ide jönni valakinek aszfaltozni. Azt szeretném kérni, 

hogy hatalmazzon fel engem a testület, hogy beszéljek tervezővel és akkor ezt a két 

dolgot megbeszélem vele. Természetesen akkor a testület elé terjesztem az anyagot, és 

akkor lehet dönteni ebben a kérdésben. A másik dolog még, itt a járdára visszatérve, egy 

mozgásában korlátozott személynek a járda is legyen leaszfaltozva. Ennyit szerettem 

volna ezzel kapcsolatban elmondani. 

 

Pintér Norbert képviselő: Ez a projekt kb. mennyibe fog kerülni? Ez egy több milliós 

tétel. 

 

Schoblocher István polgármester: Valószínűleg, igen.  Nem tudom neked pontosan 

megmondani. Két-három millió lehet, ha komplexen kezeljük ezt a két dolgot. A 

tervezővel azt is meg lehet csinálni, hogy lesz egy ilyen, meg lesz egy olyan és utána a 

testület dönt. 

 

Pintér Norbert képviselő: Beszéltünk már arról is, csak teljesen el lett hanyagolva a 

téma, hogy megveszünk egy darabot a kápolna körül. Oda ki akartunk tenni vagy két 



 

 

 

padot és csinálni oda egy kis parkot, ez a téma teljesen el lett felejtve. Most kitaláltátok 

ezt, és akkor legyen ez. Én támogatom ezt, de Jobbágyiban nincs az az őrült Váci utcai 

forgalom, hogy nem lehet megállni, kiszállni a kocsiból, és leparkolni. Valaki nem is 

vezet autót. Nincs bennem ellenségeskedés, én csak ezt mondom. Nincs akkora 

forgalom, és ez 3 milliós történet. 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: Ott az a gond, hogy a Jancsó Henrietthez járó szociális 

gondozó se tud megállni, mert nem állhat meg fél meg egy órára az út szélén, addig míg 

gondoz.  

 

Pintér Norbert képviselő: Rendben, igazad van.  

 

Maczák Tímea képviselő: És akkor ezt a parkoló helyet csak Jancsó Henriett 

használhatja? 

 

Schoblocher István polgármester: Bárki, aki mozgásában korlátozott. Ha kirakjuk a 

táblát, hogy mozgáskorlátozott és fel van festve, akkor csak az használhatja, mert ha jön 

a rendőr, akkor meg lehet büntetni. Akkor arról szavazzunk, hogy hatalmazzon fel a 

testület arra, hogy beszéljek tervezővel, és a két projektet beszéljük át, adjon 

költségvetést és utána tudunk tovább haladni. Aki ezzel egyetért, kérem, hogy 

kézfeltartással szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta:  

 

25/2024. (III. 28.) számú képviselő-testületi határozat: 

Jobbágyi Község Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Schoblocher István 

polgármestert, hogy a lakótelepen kialakítható mozgáskorlátozott parkoló, valamint a 

templom melletti közterület rendezés érdekében tervet elkészítése ügyében eljárjon. 

 

Határidő: 2024. július 31. 

Felelős: Schoblocher István polgármester 

 

 

11./ Egyebek 

 

Előterjesztő: Schoblocher István polgármester 

 

a.) Tájékoztatások, vélemények 

 

Schoblocher István polgármester: Sokan hallottátok, hogy van ez a Nemzeti 

Hulladékgazdálkodási, Koordináló és Vagyonkezelési Zrt. Tisztítsuk meg az országot 

pályázata. Lehetett rá pályázni tegnap este 24 óráig. Mi is pályáztunk rá. Összesen hét 

olyan területre adtunk be pályázatot, ahol úgy gondoljunk, hogy szemét van, illetve van 

lehetősség kamerára is. 5,8 millió Ft körül van a pályázott összeg, Rövid volt a határidő. 

Köszönjük a jegyző asszonynak és Kiss Krisztiánnak, hogy aktívan közreműködtek, 

hogy a pályázatot be tudtuk adni. 

 

Maczák Tímea képviselő: Melyik az a hét terület, ami bekerült a pályázatba? 



 

 

 

Schoblocher István polgármester: Van a COOP mögötti terület, a piactér, a toronynál 

van egy kisebb rész, a Fáy András út és a Petőfi Sándor út vége. Benne van a Dózsa 

György út két helyen is és a Tüzép mögött van egy terület.  

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: A kiírásban az szerepelt, hogy magántulajdonban lévő ingatlan 

nem lehet. 

 

Schoblocher István polgármester: Azt szeretném elmondani, hogy csak önkormányzati 

tulajdonban lévő terület lehet. Pedig sokan azt gondolták, hogy majd most nekiesünk 

eltakarítani a magántulajdonú hulladékokat. 

 

Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja: Már most nagyon elszaporodtak a 

patkányok is. Ahogy szedtük a szemetet egy ázott patkányra nyúltam rá.  

 

Schoblocher István polgármester: Annyit tudok mondani, hogy elküldtük azt a levelet. 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: A levelet elküldtük a Népegészségügyi Osztálynak, és mivel 

akkor még a Petőfi Sándor út 23. önkormányzati tulajdonban volt, kaptunk egy 

tájékoztató levelet, hogy a tulajdonos évente kétszer köteles a rágcsálóirtásra.  

 

Sándorné Szentkúti Anita Pénzügyi Bizottság tagja: A Partalja út 2. szám alatt brutális 

állapotok vannak, és a Partalja út 4. szám alatt is a szemét mennyisége brutális. A Petőfi 

Sándor út 5. szám alatt lévő üres házba is oda hordják a szemetet, ez megkeseríti az ott 

lakók életét. 

 

Pintér Norbert képviselő: Amiről az előbb beszéltünk problémákról, attól ez talán 

mintha egy kicsit fontosabb lenne. Költünk 3 millió forintot erre a dologra. A kameráink 

nem működnek. Vannak itt olyan égető problémák, hogy legalább ellenőriznénk a 

forgalmat, hogy látnánk ki hova megy, mit csinál. Beszéltem a Járási Hivatal építési 

osztályának vezetőjével, azt mondta, hogy ezekre a házakra lehet csinálni 

kényszerbontást. Elmondta, hogy az a módszer, hogy be kell adni kérelmet, és ha 

életveszélyessé nyilvánítsák az ingatlant, akkor kényszerbontást hajthat végre a NAV. A 

NAV-nak azonban nincs annyi pénze, csak összedönti. 

 

Dr. Tóth Renáta jegyző: A NAV hajtotta végre a Partalja út 2. szám alatti ingatlan 

bontását is. Azonban a kényszerbontásba nem tartozik bele a kommunális hulladék 

elszállítása. Tehát amikor tele van az ingatlan szeméttel, akkor nem fogja a NAV előtte 

kitakaríttatni és utána összedönteni.  

 

Pintér Norbert képviselő: Igen, de van olyan eset, amikor a NAV-nak van pénze és 

összedönti, és van olyan eset is, hogy vállalják az elszállítást, de mivel kicsi a 

költségvetése a NAV-nak, akkor csak kijönnek, borítanak, ott marad a szemét. Azt 

akartam ezzel mondani, hogy vannak itt égetőbb problémák is. 

 

Schoblocher István polgármester: Persze. Sok ilyen dolog van, ezeket majd meg kell 

oldani folyamatosan, amire van lehetőség.  

Visszatérve a patkányokhoz, rendszeresen jön a rágcsálóirtó. A mérgek ládákban 

vannak, olyan helyre kell rakni, ahol nem látják, nehogy ebből probléma legyen.  



 

 

 

A másik dolog, hogy pályáztunk régebben a Magyar Falu Program keretében az óvodán 

belüli játszóudvar kialakítására. Jött a levél, megnyertük a pályázatot. Ezt is majd 

fogjuk folyamatosan csinálni.  

A művelődési háznak a belső felújítását elkezdték. Szépen haladnak vele.  

Két dolgot szeretnék még megemlíteni. Nem indulunk a Böllér Fesztiválon és nem 

megyünk Béren sem.  

Szeretnénk május 4-én egy majálist csinálni, kimondottan az önkormányzati dolgozók, 

a képviselő-testület tagjainak, családostól, ahol bográcsozunk, főzünk valamit. 

A Művelődési Háznak az átadásán egy nagyobb rendezvényt kellene csinálni 

szeptember 7-én. Itt meghívnák fellépni minden testvértelepülést, kivéve az erdélyieket, 

mert ők nagyon messze vannak.  

Megköszönte a képviselők munkáját, a nyílt ülést bezárta, majd zárt ülést rendelt el. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

               Schoblocher István dr. Tóth Renáta 

 polgármester  jegyző 


